
 

 

 

 

Aan de voorzitter van de raad 

van de gemeente Sittard-Geleen. 
 
 

 
 

                                                                                     Sittard, 22 juni 2015. 
  

 
 

 
Betreft: 

Art.37 RvO vragen van GroenLinks 

betreffende niet doorgaan festival PULP wegens 

gebrek aan gemeentelijke medewerking/ondersteuning 

  

  

 

Geachte voorzitter, 

 

 

In 2014 heeft onze gemeente de eerste keer mogen proeven van festival PULP op de oude 

ziekenhuislocatie. Het was een doorslaand succes; duidelijk een aanvulling op reeds 

bestaande evenementen in onze gemeente. Het werd druk bezocht; zowel deelnemers als 

bezoekers waren positief over dit festival dat zich onder andere richt op duurzaamheid, fair-

trade, biologisch eten, welzijn en mindfulness enz.  

Kortom, een vernieuwend festival concept dat is ontstaan vanuit burgerkracht. Een festival 

dat van en door burgers en ondernemers van onze stad op poten is gezet. 

 

Ook dit jaar zou PULP plaats vinden. Zou, want helaas heeft de organisatie wegens gebrek 

aan financiële middelen de stekker eruit moeten trekken. De GroenLinks fractie vindt dit 

doodzonde en stelt daarom de volgende vragen: 

 
1. Klopt het dat de gemeente geen subsidie aan PULP heeft verleend? Zo ja, waarom niet? 

Welke argumenten zijn daarvoor aangevoerd? 

2. Bent u met ons van mening, dat als i.c. de organisatie van het PULP festival een subsidie 

in het vooruitzicht is gesteld, dit als een toezegging moet kunnen worden opgevat waarop in 

redelijkheid moet kunnen worden vertrouwd? Was er i.c. sprake van een toezegging voor 

subsidie voor het PULP-festival 2015? Zo neen, waarom niet? 



 

3. Bent u het niet met de GroenLinks fractie eens dat een dergelijk initiatief vanuit burgers 

en ondernemers omarmd en gestimuleerd moet worden?  

4. Het coalitieakkoord staat bol van verwijzingen naar het belang van burgerparticipatie, het 

belang van aanbod van onderscheidende culturele evenementen  en in hoofdstuk 5 schrijft u 

m.b.t.  nadere afspraken op het gebied van cultuur zelfs het volgende: 

"Wij ondersteunen evenementen als instrument in onze aanpak tot 

versterking van de stadscentra, met het door de raad vastgestelde 

beleidsmatige kader als uitgangspunt en de mogelijkheid om hiervan af 

te wijken wanneer dit in het kader van de centrumaanpak noodzakelijk 

is. Omwille van het belang van impulsen in de stadscentra, zoals 

beschreven in hoofdstuk 4.1, stellen wij de daarin vastgestelde 

geleidelijke afbouw van financiële ondersteuning vanuit de gemeente 

weloverwogen uit. De gemeentelijke ondersteuning van evenementen 

dient transparant plaats te vinden, vanuit één budget. " 

Erkent u dat PULP voldoet aan deze criteria? Zo nee, waarom niet? 

5. De organisatie van PULP heeft de wens uitgesproken in 2016 wel een editie te laten 

plaatsvinden in Sittard. Hoe gaat de gemeente dit  door burgers en ondernemers breed 

gedragen initiatief komend jaar wel steunen en mede mogelijk maken? 

 

De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Kim Schmitz, 
fractievoorzitter. 


